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«Ιδού το χρήμα για συντήρηση»
Της ΧΑΡΑΣ ΤΖΑΝΑΒΑΡΑ

Συνάνιηοη με ιον υπουργό ΠΕΧΩΔΕ 
ζηιούν οι δήμαρχοι ΕΜηνικού, 
ΑΑίμου, Αργυρούποδης και 

ΓΑυφάδας, για να συζητήσουν το δέμα 
της χρηματοδότησης των έργων 
του μητροποδιηκού πάρκου 
στο παδιό αεροδρόμιο.

Την ίδια στιγμή μετριοπαθείς υπολογισμοί του 
Δήμου Ελληνικού αποδεικνύουν ότι από την έως 
τώρα εκμετάλλευση των εγκαταστάσεων που υ
πάρχουν στο χώρο, το Δημόσιο εισπράττει πάνω 
από 20 εκατ. ευρώ το χρόνο, κονδύλια που επαρ
κούν για τη συντήρηση του μελλοντικού πάρκου, 
τα οποία επικαλείται το υπουργείο για να μην ε
ντάξει το έργο στις κοινοτικές χρηματοδοτήσεις.

Γ. Σουφλιάς

Ζητούν 
συνάντηση 
με Σουφλιά 
για να μην 

περάσει 
η οικοπε
δοποίηση

Κοινή επιστολή
Από την κοινή επιστολή τους προς τον κ. Σου- 

φλιά προκύπτει εμμέσως ότι οι τέσσερις δήμαρχοι 
διαφωνούν με την οικοπεδοποίηση των 1.000 
στρεμμάτων, όπως προβλέπουν τα σχέδια που α 
νακοίνωσε ο κ. Σουφλιάς στις αρχές Αυγούστου, 
για να εξασφαλιστούν τα περίπου 500 εκατ. ευρώ 
που απαιτούνται για την κατασκευή και τη συντή
ρηση του πάρκου για μια 15ετία. «Θεωρούμε α
νοικτό το θέμα χρηματοδότησης της δημιουργίας 
και της συντήρησης του πάρκου», αναφέρουν στην 
επιστολή τους, ενώ υπογραμμίζουν την ανάγκη 
για μητροπολιτικό πάρκο υψηλού πρασίνου στην 
Αττική, διαφωνώντας και με τις προτάσεις του υ
πουργείου για εκτεταμένες φυτεύσεις γκαζόν.

Οι δήμαρχοι Αλίμου Θ. Ορφανός, Αργυρούπο-
λης Τ. Ευσταθιάδης, Γλυφά
δας Γ. Θεοδωρόπουλος και 
Ελληνικού Χρ. Κορτζίδης υ
πενθυμίζουν στον υπουργό ό
τι είχε μιλήσει για δημόσια 
διαβούλευση και διαπιστώ
νουν ότι έχει καθυστερήσει.

Του ανακοινώνουν μάλιστα 
ότι, στο πλαίσιο της πολύχρο
νης, κοινής προσπάθειας για το 
μητροπολιτικό πάρκο, σχεδιά
ζουν πολύμορφες εκδηλώσεις, 
συζητήσεις και δράσεις μέσα 
στο χώρο του πρώην αεροδρο
μίου, που θα διαρκέσουν από 
τα τέλη Νοεμβρίου ώς τις αρ
χές Δεκεμβρίου. Οι εκδηλώ
σεις θα γίνουν σε συνεργασία 
με το Πολυτεχνείο και το Γεω
πονικό Πανεπιστήμιο.

Οι τέσσερις δήμαρχοι θα 
συναντηθούν αύριο με τον ευ

ρωβουλευτή του ΣΥΝ Δημ. 
Παπαδημούλη, που θα τους 
αναπτύξει τις δυνατότητες 
χρηματοδότησης των έργων, 
σε ποσοστό έως και 85%, από 
κοινοτικά προγράμματα, ό
πως προκύπτει από την πρό
σφατη απάντηση της επιτρό
που Ντ. Χούμπνερ.

Η άρνηση του υπουργού 
ΠΕΧΩΔΕ να εντάξει τα έργα 
του μητροπολιτικού πάρκου 
στα κοινοτικά προγράμματα 
της περιόδου 2007-13 και η εμ
μονή του στη χρηματοδότηση 
μέσω προγραμμάτων real 
estate βρίσκει ριζικά αντίθετη 
τη δημοτική αρχή Ελ'ληνικού. 
Ο Χρ. Κορτζίδης θεωρεί τα ε
πιχειρήματα που προβλήθη
καν από την πλευρά του κ.

Σουφλιά «προφάσεις εν αμαρ- 
τίαις» και αποκαλύπτει πως το 
«μεγαλύτερο πάρκο της Ευρώ
πης, αν όχι και παγκοσμίως», 
για το οποίο μιλά ο υπουργός, 
είναι στην ουσία μόλις 750 μέ
τρα υψηλό πράσινο.

«Αρνούμαστε να αποδε
χθούμε την de facto λογική 
της αγοραπωλησίας δημό
σιων χώρων,, της εκποίησης 
της εθνικής ακίνητης περιου
σίας και την πολιτική του δια- 
μελισμού ενός χώρου με ανε
κτίμητη αξία για τους κατοί
κους του Αεκανοπεδίου», υ
πογραμμίζει ο δήμαρχος 
Ελληνικού και εξηγεί:
□  Αν στόχος του υπουργού 
ΠΕΧΩΔΕ είναι να γίνουν έρ
γα ανάπλασης σε άλλες πε

ριοχές του Λεκανοπέδιου, τό
τε γιατί ελεύθεροι χώροι, ό
πως το Πεδίον του Αρεως, ο 
Ελαιώνας, ο Κηφισός, το 
πάρκο Γουδή, ο Ιππόδρομος 
Φαλήρου, το πάρκο Ελευθε
ρίας, τα άλση Ριζάρη, Βεΐκου, 
Παγκρατίου, Συγγρού κ.λπ., 
δεν έχουν αξιοποιηθεί προς 
όφελος των πολιτών και του 
περιβάλλοντος, αλλά παρα- 
χωρούνται σε ιδιωτικούς φο
ρείς χωρίς κανένα αντισταθ
μιστικό οικονομικό όφελος; 
□  Τι εμποδίζει τη χρηματο
δότηση του Πράσινου Ταμεί
ου, που υπόσχεται το υπουρ
γείο για τη χρηματοδότηση 
παρεμβάσεων σε υποβαθμι
σμένες περιοχές, από τους ι
διωτικούς φορείς που εκμε

ταλλεύονται τους παραπάνω 
ελεύθερους χώρους;
□  Γιατί η ένταξη του Ελληνι
κού στα κοινοτικά προγράμ
ματα θα απεντάξει άλλα έρ
γα, όταν τα προβλεπόμενα 
κονδύλια είναι περιορισμένα 
σε σχέση με τον προϋπολογι
σμό των 2,5 δισ. ευρώ της πε
ριφέρειας Αττικής, που πη
γαίνει κυρίως σε οδικά έργα;

Αποκαλύτει όμως ότι τα έ
σοδα που ήδη εισπράττει το 
κράτος από την αξιοποίηση 
τμημάτων του πρώην αερο
δρομίου είναι πολύ σημαντι
κή και θα μπορούσαν να κα- 
λύψουν τα έξοδα συντήρησης 
του μελλοντικού πάρκου. Συ
γκεκριμένα:
□  Σε 3,5 εκατ. ευρώ ανέρχε-

Χρ. Κορτζίδης

ται το ετήσιο όφελος από τη 
μίσθωση των εγκαταστάσεων 
του κανόε καγιάκ, μέσω της 
κρατικής εταιρείας «Ολυ
μπιακά Ακίνητα».
□  Αλλα 13,5 εκατ. ευρώ ει
σπράττει κάθε χρόνο η ίδια ε
ταιρεία από το Ολυμπιακό 
Κέντρο Ιστιοπλοΐας.
□  Η ίδια εταιρεία έχει νοι
κιάσει το κλειστό γήπεδο*-* 
μπάσκετ στον Πανιώνιο και 
δύο γήπεδα μπέιζμπολ στον 
Εθνικό, χωρίς να έχει γίνει 
γνωστό το ύψος των ενοικίων.
□  Η κρατική Εταιρεία Του
ριστικά Ακίνητα εκμεταλλεύ
εται 170 στρέμματα του πρώ
ην ανατολικού αερολιμένα 
για εμπορικές εκθέσεις, φυ
σικά όχι με το αζημίωτο.

Κάτοικοι Κερατέας: Δεν θα πλησιάσει εργολάβος
Μ ε μέτρα ορθολογικής διαχείρισης των 

απορριμμάτων και ανακύκλωση απα
ντά ο Δήμος Κερατέας στα σχέδια της κυ
βέρνησης να δημιουργήσει νέα χωματερή 
στη θέση Βραγόνι.

Σε ανακοίνωση του γραφείου Τύπου του 
δήμου, αναφέρεται πως η τοπική αρχή θα 
χρησιμοποιήσει κάθε ένδικο μέσο προκει- 
μένου να ακυρωθεί στην πράξη η απόφαση 
του Συμβουλίου της Επικράτειας, σύμφω
να με την οποία (έδωσε τέλος σε έναν δι
καστικό «μαραθώνιο» 11 ετών) επιτρέπε
ται η χωροθέτηση της χωματερής στην Κε- 
ρατέα.

Αλλά, σύμφωνα με τοπικούς παράγοντες 
και επιστήμονες που προτείνουν λύσεις ε

γκατάστασης και λειτουργίας του νέου χώ
ρου Υγειονομικής Ταφής Απορριμμάτων 
σε χώρους μακριά από το δήμο και την πε- 
ριοχή γενικότερα, ενδεχόμενη εφαρμογή 
της θα «ζημιώσει περιβαλλοντικά, κοινωνι
κά και οικονομικά όχι μόνο την Κερατέα, 
αλλά και ολόκληρη την Αττική», υπογραμ
μίζεται στην ανακοίνωση του δήμου.

Η απόφαση χαρακτηρίζεται από τους το
πικούς φορείς ως «απαράδεκτη για την ί
δια του την ιστορία» ανατρέποντας, όπως 
τονίζει το γραφείο Τύπου του Δήμου της 
Ανατολικής Αττικής, τα «όσα περιελάμβα- 
νε η εισήγησή του (του ΣτΕ) πριν από 2 
χρόνια».

Κατά τη διάρκεια της συγκέντρωσης,

που πραγματοποιήθηκε προχθές το βράδυ 
στη κεντρική πλατεία της, Κερατέας, οι κά
τοικοί της η μαζική συμμετοχή των οποίων 
ξεπέρασε ακόμη και τις προσδοκίες των 
διοργανωτών της, έστειλαν ξεκάθαρο μή
νυμα σε υπουργείο Εσωτερικών και Περι
φέρεια Ανατολικής Αττικής για τις έντονες 
αντιδράσεις που θ’ ακολουθήσουν κάθε 
προσπάθεια για δημιουργία χωματερής 
και υποσχέθηκαν πως «δεν θα επιτρέψουν 
σε εργολάβο να πλησιάσει στην περιοχή», 
φράση που υπογραμμίζεται στην ανακοί
νωση του δήμου και αποτυπώνει με ακρί
βεια τη διάθεση του κόσμου της Κερατέας 
απέναντι στην απόφαση.

Δ.Ρουτσ.

ΠΑΠ0ΥΛΙΑΣ: ΣΠΟΥΔΑΙΑ ΔΟΥΛΕΙΑ
Το περιβάλλον αναδεικνύεται στο μείζον ζήτημα 
ανθρωπίνων δικαιωμάτων, όχι μόνο στην Ελλάδα, αλλά και 
παγκοσμίως, ήταν τα λόγια του προέδρου της Εθνικής 
Επιτροπής για τα Δικαιώματα του Ανθρώπου Κ. 
Παπαϊωάννου προς τον Πρόεδρο της Δημοκρατίας, όταν ο 
Κ. Παπούλιας υποδέχτηκε τα μέλη της Επιτροπής, χθες 
στο προεδρικό μέγαρο. Παρέδωσαν στον Πρόεδρο την 
ετήσια έκθεση της Εθνικής Επιτροπής που καλύπτει ένα 
μεγάλο φάσμα ανθρωπίνων δικαιωμάτων: από ζητήματα 
εμπορ ίας ανθρώπων, ώς τ ις  επ ιπτώσεις από τον πόλεμο 
κατά της τρομοκρατίας, την αστυνομική αυθαιρεσία και 
βεβαίως το θέμα του περιβάλλοντος, για το οποίο τον 
τελευταίο καιρό έχει αναπτυχθεί μεγάλη δραστηριότητα. 
«Κάνετε σπουδαία δουλειά», ήταν η φιλοφρόνηση του 
Προέδρου της Δημοκρατίας.

Λ.Π.


